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Parlamentul României

INTERPELA RE
Adresată doamnei Ana Birchall, Ministrul Justiției

și
Ministerul de Interne

De către doamna senator PSD: Emilia ARCAN
Circumscripția electorală nr. 29 Neamț
Ședința Senatului României din data de:16.09.2019

Obiectul Interpelării: „De ce?” Este întrebarea care a ajuns să fie pusa 
obsesiv de toți românii!

Doamnă Ministru / Domnule Ministru,

Cetățenii romani au urmărit în ultimile luni de zile cu indignare și îngrijorare 
evenimentele dureroase, tragice, precum și traumele prin care trec familiile din Caracal.

Ați prezentat din partea Guvernului o serie de reglementări care să descurajeze 
mai eficient producerea de evenimente grave, așa cum sunt crimele, sechestrarea de 
persoane, violul și altele.

Din dezbaterile pe marginea acestor fenomene a reieșit, după părerea mea, că nu 
este suficient ceea ce s-a întreprins pană acum.

- Nu rezultă clar cât de profesionist și la timp au acționat procurorii si poliția în 
cazul amintit,

-Nu se știe dacă a fost o necunoaștere a legii sau o nepăsare față de strigătul 
disperat al unei fete minore aflate în pericol, care a dat toate indiciile la 112,

-Comunicarea cu părinții tinerelor dispărute a fost și este deficitară.

Dată fiind această situație extrem de gravă si mediatizată zi de zi la nivel 
național, primesc întrebari săptămânal la cabinetul parlamentar din teritoriu la care eu 
nu am răspunsuri autorizate să le dau, drept pentru care vă solicit doamna/ domnule 
ninistru să-mi răspundeți ia câteva întrebări:

1. Dacă la nivelul ministerelor pe care le conduceți cât și la Parchetul General s
a cercetat profesionist, cu un raport final, modul în care s-a acționat în cele 
două cazuri petrecute la Caracal?

2. Dacă s-au făcut analize, la ce concluzii s-a ajuns



■ 3. Ce alte măsuri în plus față de înăsprirea pedepselor se au în vedere, pentru a 
‘ preveni și reduce actele grave de violență din comunitățile noastre.

„De ce?” E întrebarea care a ajuns să fie pusă obsesiv de toți românii care au auzit de 

evenimentele care s-au petrecut în orășelul din Olt.

1 De ce a durat 19 ore ca poliția sa ajungă la adresa de la care o fata de 15 ani, 
disperată, striga după ajutor la 112, în condițiile în care această fată a descris 
locuința în care era sechestrată?

2 De ce procurorul de caz a așteptat mandat de la judecător, iar apoi să aștepte ora 
6:00 dimineața pentru a descinde la adresă?

3 De ce STS nu are nici acum aparatura necesară pentru a localiza apelurile la 112?
4 De ce au trecut luni de zile și anchetatorii nu au mișcat un deget în cazul unei alte 

; fete, care, și ea este victima suspectului din Caracal, de el recunoscută?

Cu respect, aștept răspunsul dumneavoastră în scris la Senatul Romaniei și vă 
mulțumesc!

Emilia Arcan
Sepator d^ Nearrit

16.09.2019


